
Zápis z jednání redakční rady Hornopočernického zpravodaje 

ze dne 25. 6. 2015 
 

Přítomni: Ladislav Stýblo, Alena Naidrová (do 8:30), Dana Mojžíšová, Jana Jelínková, 

Kateřina Staňková, Karolína Klímová, Alexandra Kohoutová, Přemysl Frýda 

Omluven: Eva Cudlínová 

Hosté:  Veronika Rejlková - Studio 66 

 

Program: 

 

1. Uvítání.  

2. Představení aktuálního čísla HPZ. Diskuze.  

3. Návrh nových pravidel inzerce v HPZ. Diskuze. 

4. Různé.  

5. Závěr. 

 

Bod 1) Předseda uvítal členy redakční rady. 

 

Bod 2) Paní Mojžíšová představila nové číslo HPZ.  

 

Číslo má 48 stran, rozhodnutími redakční rady bylo zkráceno na 44 stran včetně 

obálky a Přílohy o výstavbě. 

 

Redakční rada žádá o kratší podobu zápisů z Rady a z jednání Zastupitelstva 

omezujících se pouze na informace, které se dotýkají všech občanů nebo větší skupiny 

občanů. Redakční rada souhlasí s návrhem paní Mojžíšové graficky vyřešit body 

v zápisu z Rady a Zastupitelstva. Text se může přelít na další stránku.  

 

Redakční rada bere na vědomí dopis o výsledku výběrového řízení na ředitelku školy a 

o výběrovém řízení na nového redaktora HPZ. Doporučuje text zařadit na vhodné 

místo.     

 

Redakční rada respektuje rozhodnutí zástupce Vydavatele o uveřejnění textu pana 

Čápa včetně reakce na tento text.  

 

Redakční rada konstatuje, že některé texty a reakce přesahují rozsah stanovený 

Pravidly. Redakční rada se shoduje na výjimce a i přesto souhlasí s uveřejněním textů. 

Autoři textů, jichž se to týká, byli na situaci upozorněni. Redakční rada zpřesnila počet 

znaků pro příspěvky, který doporučuje zveřejnit v aktuálním čísle HPZ. Redakční rada 

důrazně upozorňuje, že příště přikročí k striktnímu řešení ve smyslu Pravidel.      

   

Redakční rada doporučuje snížit počet fotografií. 

 

Redakční rada vzhledem k nedostatku prostoru doporučuje přesunout dvoustránkový 

text o církvích do zářijového vydání. Text o církvích v souladu s Pravidly doporučuje 

RR uveřejnit na webových stránkách, pokud s tím budou autoři textu souhlasit.  

Redakční rada doporučuje vzhledem k nedostatku prostoru přesunout text P. Růžičky 

do zářijového vydání.  

 

Text o cyklistice doporučuje redakční rada přesunout do přední části HPZ.  



Redakční rada se většinově shodla, že v aktuálním čísle nebudou, vzhledem 

k nedostatku prostoru, zveřejněny bezplatné inzeráty lesních školek  - nejedná se o 

akce hornopočernických NNO, ani o akce určené pouze občanům Horních Počernic. 

 

Redakční rada předává podnět zástupci Vydavatele, paní Evě Březinové, ohledně 

nutnosti zavedení principu schvalování zkrácených zápisů z Rady a Zastupitelstva. 

 

Redakční rada podává podnět zástupci Vydavatele, paní Evě Březinové, ohledně 

budoucího navýšení počtu stránek pro letní dvojčíslo. 

 

Zářijové číslo HPZ: 

Uzávěrka: 21. 8. 2015 

Redakční rada: 28. 8. 2015 

Vychází: 4.9. 2015  

 

Společná otázka pol. stranám: „Jaké je vaše stanovisko k plánované nové výstavbě ve 

východní části Horních Počernic?“ 

 

Bod 3) Redakční rada se vyjádřila k návrhu paní Kohoutové na úpravu pravidel inzerce, tyto  

             připomínky byly do návrhu na místě zapracovány,RR souhlasí s výsledným návrhem.  

 

Bod 4) Redakční rada děkuje za vynikající dlouhodobou práci paní redaktorce Daně  

Mojžíšové.  

 

Karolína Klímová tlumočila redakční radě pobouření části občanů vyvolané textem 

uveřejněným v HPZ o Formanských slavnostech, respektive zveřejněním výše 

sponzorského daru. Redakční rada bere na vědomí. 

 

 

Příští jednání redakční rady se bude konat 27. 8. 2015 od 8:00 hodin v kanceláři tajemnice 

úřadu. Budova Jívanská 647/10, Praha 9 – Horní Počernice.  

 

 

Zapsal: Ladislav Stýblo 

 

 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Karolína Klímová   

    

   

    

 

 


